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Prostor u kostela je připraven 
pro vaši výzdobu, noste své 
výrobky a vyzdobme si 
společně město.
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Letošní komunální volby rozhodly o tom, že Sdružení nezávislých kandidátů pro 
Novou Včelnici má 7 zastupitelů. Druhá kandidátka „Občanům a městu“ získala 4 
mandáty.  

Na ustavujícím zastupitelstvu byl starostou města zvolen Tomáš Hrubec. 
Místostarostou, který zastupuje starostu v době jeho nepřítomnosti, a má na 
starost oblast školství a sportu, byl zvolen Marek Strnad.  
Do čela finančního výboru byl zvolen Miroslav Fuxa. Finanční výbor bude 
působit jako pětičlenný, jeho další členové jsou Jaroslav Kašša, Helena Voráčková, 
Barbora Pechková a Dana Cimbůrková.  Mezi první úkoly nového finančního výboru 
bude patřit návrh úsporných řešení v oblasti hospodaření s energiemi a posouzení 
rozpočtu pro rok 2023. 
Kontrolní výbor povede v novém období Tomáš Hekrle. Členové kontrolního 
výboru jsou dále Pavel Šíma a Štěpán Staněk. Náplní činnosti kontrolního výboru je 
především plnění usnesení zastupitelstva města a kontrola dodržování právních 
předpisů na úseku samostatné působnosti, např. dodržování obecně závazných 
vyhlášek. 
Zastupitelé pověření k uzavírání manželství a k užívání závěsného odznaku s 
velkým státním znakem při občanských obřadech jsou Kateřina Doležalová a 
Barbora Pechková. Štěpán Staněk je stejně jako v minulém volebním období 
pověřeným zastupitelem pro pořizování změny územního plánu. 
Nově byla zřízena stavební komise, která se bude zabývat připravovanými nebo 
realizovanými stavbami v rámci města. Cílem je zlepšení přípravy projektové 

Slovo starosty

Zvolili jsme starostu a místostarostu města

Ustavující zasedání zastupitelstva
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dokumentace, a tím i případných změn v rámci provádění staveb. Předsedou 
komise byl jmenován Marek Strnad a dalšími jejími členy jsou Tomáš Hrubec, 
Štěpán Staněk a Aleš Hána. 
Kulturní komisi města povede Kateřina Doležalová. Tato komise bude mít širší 
složení, aby dokázala připravit kulturní akce pro všechny věkové skupiny. 
Z výše uvedeného složení výborů a komisí je vidět, že při jejich návrhu se vycházelo 
z osobních a profesních znalostí jednotlivých zastupitelů. Věřím, že práce celého 
zastupitelstva bude věcná, korektní, a budeme schopní se domluvit na zásadních 
záležitostech důležitých pro fungování města a jeho občanů. Z nominací do 
f i n a n č n í h o a 
kontrolního výboru 
je zřejmé, že nám 
jde především o 
dobrou spolupráci 
z a s t u p i t e l ů v e 
prospěch občanů 
našeho města. 

Tomáš Hrubec,  
starosta města 

Informace města

Veřejnost na ustavujícím zasedání
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Město Nová Včelnice zajišťuje pro své občany službu rozesílání informací 
formou SMS. Jde především o krizové zprávy kritické infrastruktury, 

jako např. zprávy o případné havárii vodovodního potrubí, 
varování před nebezpečenstvím, nahlášené uzavření 
zdravotnických zařízení ve městě apod. 

Přes tyto SMS však nejsou šířena všechna hlášení městského 
rozhlasu, kulturní pozvánky ani reklamní zprávy. 

Služba rozesílání výstražných zpráv je zdarma. V případě zájmu se můžete 
domluvit a zaregistrovat na podatelně městského úřadu.  

Sdělení MěÚ 

Nejrychlejší způsob, jak získat aktuální informace o plánovaných odstávkách  
elektrické energie společnosti EG.D., je využít bezplatnou službu 
Distribuce 24, kterou pro své zákazníky  společnost EG.D. zřídila. 
Zaregistrovat do portálu se dá jednoduše na webu www.egd.cz/d24. 
Po zaregistrování na portále Distribuce 24 zde zákazníci najdou svá 
odběrná místa. Ve svém účtu si mohou nastavit kontaktní údaje a 

vybrat si možnosti, které jim nejvíce vyhovují. K uvedené registraci stačí pouze 
několik základních údajů, které najdete na faktuře za elektřinu.  
I nadále jsou informace o plánovaných odstávkách elektřiny zveřejněny na úřední 
desce MěÚ, a to jak elektronicky na www.vcelnice.cz/urad-2/uredni-deska/, tak v 
písemné podobě před budovou úřadu. 

Sdělení MěÚ 

Upozorňujeme občany, že zábor veřejného prostranství bez vědomí zástupců města 
není samozřejmostí. Množí se případy, kdy si na veřejné plochy lidé vyskládají 
hranici dříví, vysadí dřeviny apod. a nepovažují za nutné řešit, zda je zapotřebí 
"nějaký" souhlas, povolení či úhrada za pronájem zabraného prostoru.  

Apelujeme tímto na všechny občany, pokud se 
jich tento problém týká, aby zábor veřejného 
prostranství neprodleně vyřešili na městském 
úřadu v Nové Včelnici, aby nemuselo dojít ke 
"zbytečným" administrativním krokům. 
Děkujeme 

Sdělení MěÚ 

Informace města

Rozesílání krátkých textových zpráv

Rychlý přehled o odstávkách elektřiny

Zabíráte veřejná prostranství?

http://www.egd.cz/d24
http://www.vcelnice.cz/urad-2/uredni-deska/
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Ve sběrném dvoře se nově 
zavádí služba elektronické 
e v i d e n c e o d p a dů . K aždý 
příchozí obdrží kartičku s QR 
kódem, pomocí které bude 
p r o v á d ě n a e v i d e n c e 
veškerého odevzdaného 
odpadu do sběrného dvora. V 
současné době probíhá zkušební 
provoz a vyzvedávání kartiček. 
Od 1. února 2023 již nebude 
možné do sběrného dvora 
ukládat odpad bez této kartičky. 
S elektronickou evidencí budou 
provedeny i jiné úpravy, např. u 
v j e z d u d o d v o r a b u d e 
i n s t a l o v á n a z á v o r a , a b y 
nedocházelo k nežádoucímu 
odkládání odpadů při větším 
množství příchozích. Bude tedy 
zapotřebí větší trpělivosti a 
ohleduplnosti při návštěvě 
dvora.  
Děkujeme za pochopení. 

Sdělení MěÚ 

Informace o odpadech

Do sběrného dvora s kartičkou
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Zrušená doprava vlaky JHMD je nahrazena autobusovou dopravou, kterou 
zajišťuje firma ICOM transport. Jízdní řády platí od 30.10.2022 do 10.12.2022. 

Informace k dopravě

Náhradní autobusová doprava
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Informace k dopravě

Náhradní autobusová doprava
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Celostátní akci Týden knihoven využila naše městská knihovna k danému účelu, 
tedy k propagaci. V rámci spolupráce se ZŠ knihovnu navštívily téměř všechny třídy  
se svými vyučujícími. Mnozí byli v knihovně po dlouhé přestávce či poprvé. Žáci se 

seznámili s poskytovanými 
službami, s nabídkou knih 
doporučené literatury, s 
knižními  zajímavostmi a 
novinkami.  Prvňáčci ukázali, 
že už jsou zkušení školáci, 

kteří se učí poznávat písmenka a dokážou uhádnout 
všechny hádanky ze světa zvířat. Šikovní druháci si 
zopakovali přečtený příběh o Dubánkovi (dárek ze 
slavnostního Pasování na čtenáře) a seznámili se s 
novými postavičkami  pohádkového světa Dubánků.  Na 
konci programu našli venku schovaný poklad.  

Starší žáci navíc 
dostali přiměřeně jejich věku 
stručné informace o systému 
knihoven v ČR, o knihovním 
řádu, o orientaci v knihovně, o 
vyhledávání prostřednictvím 
o n l i n e k a t a l o g u , o 
meziknihovních výpůjčkách a 

t a k é o k n i h o v n i c k é 
l e g i s l a t i v ě . 
Mnoho dětí od 

t ře t í t ř í d y v ýše v y už i l o m o ž n o s t i 
bezplatné roční čtenářské r e g i s t r a c e , 
k t e r o u v r á m c i T ý d n e k n i h o v e n 
nabízela i naše knihovna. Možnosti stát se 
novými čtenáři knihovny využilo i několik 
dospělých čtenářů,  což nás velmi těší.  
Knihovny jsou tu pro lidi. Těšíme se na další setkávání u knížek a spolupráci.  

Jana Tušilová, knihovnice 

Z knihovny

Jaký byl letošní Týden knihoven?
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za hustou síť veřejných knihoven v naší zemi vděčíme přes 100 
let starému, tzv. prvnímu knihovnímu zákonu?  
Zákon o veřejných knihovnách obecních č. 430/1919 Sb. schválilo 
Národní shromáždění 22. července 1919. Zavedl povinnost každé 
obce na své náklady zřídit a provozovat knihovnu. Zákon byl ve své 
době velmi pokrokový. Díky němu se u nás vytvořila jedna z 
nejhustších knihovních sítí na světě. 

Z veliké hromady 52 správně vyplněných kvízových 
lístků jsme vylosovali tentokrát 10 výherců. Zde jsou 
jejich jména: 
Natál ie Kubešová, Kryš tof Kaňovský, Dar ia 
Sestacovschi, Patrik Sedlák, Filip Lesche, Marina Jana 
Klocová, Ondřej Rezek, Vojtěch Ježek, Martina 
Kundrátová, Valerie Pilchová. 
Vylosovaným výhercům gratulujeme, zajděte si 
co nejdříve vyzvednout odměnu do knihovny. A 
úplně všem dětem děkujeme za účast ve hře a za 
nádherné obrázky kouzelníků, potěšily nás. 

Tentokrát - Všichni čteme Mikeše! 
Kdo by neznal kocoura Mikeše, hrdinu knihy Josefa Lady! Knížka patří k pokladům 
české literatury, vypráví o chlapci Pepíkovi, mluvícím kocouru Mikešovi a jeho 
přátelích. Velká část děje se odehrává v autorových rodných Hrusicích, poprvé vyšla 
v letech 1934–1936. A protože si brzy připomeneme 135. výročí narození Josefa 
Lady, listopadový kvíz věnujeme právě Mikešovi. 
Všechny potřebné informace k soutěžnímu kvízu získáte od 1. listopadu, na 
Facebooku Městská knihovna Nová Včelnice, na webu města: www.vcelnice.cz 
a samozřejmě v městské knihovně, kde pro vás budou připraveny jednotlivé 
Mikešovy příběhy i kvízy k nim. 
Rodiče, můžete se s dětmi zapojit, i když třeba ještě neumějí číst. Stačí si 
společně přečíst jakýkoliv Mikešův příběh, doma nebo v knihovně, a pak už jen 
odpovědět na 5 otázek. Odpovědi najdete při čtení příběhu. 
Opět se můžete těšit na pěkné odměny, a hlavně na radost ze čtení!

Z knihovny

Víte, že...

Jak dopadl říjnový kouzelnický kvíz?

Kvíz na listopad

http://www.vcelnice.cz
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a také zážitky ze školní družiny jsou rozhodně 
pestrobarevné. 
Začátek školního roku jsme si zpestřili parádním 
výletem do Písku. Na břehu řeky jsme obdivovali 
vysoké sochy z písku a poté navštívili Mraveniště - 
obří dřevěný labyrint. Užili jsme si tunely, 
schovávačky, mosty a dokonce i strom vysoký až do 
stropu. 
Naším dalším cílem byla Laser Aréna. Nikdo z dětí ani 
rodičů dosud nezkusil, jaké je to hrát Laser game, kde 
v zatemnělé aréně plné různých překážek létají 
vzduchem laserové paprsky. Kdo hru ale jednou 
vyzkoušel, dostal okamžitě chuť hrát znovu!  
Tradiční návštěvu, kterou v družině s nadšením 
vítáme, jsou zvířecí kamarádi ze záchranné stanice 
IKAROS. Představili se nám: Bodlinka - ježek bělobřichý, Růženka - což je jméno 

hadí slečny užovky červené 
i chlupáč Bertík – morče 
rozetové. Vakoveverka 
létavá i Oldík (výreček 
malý) nás sledovali svýma 
v y k u l e ným a o č i m a a 
naprostí pohodáři byli i 
obří šneci a chameleoni 
Tonda s Jirkou. Po této 
n e t r a d i čn í n á v š t ě v ě 
v z n i k l o o d dě t í p l n o 
obrázků, z nichž nejlepší si 
zde můžete prohlédnout.  
 Závěr patří podzimním 
slunečním paprskům, vůni 
ohýnku, špekáčkům i hrám, 
kterých jsme si mohli díky 
panu Štanglovi užívat na 
f a r n í z a h r a d ě . M o c 
děkujeme! 

Spokojené dny přeje za 
družinový tým Zdenka 

Ouhelová 

Ze školní družiny

Podzim je v plném proudu
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Fotogalerie ze školní družiny

Caption

Nakreslila Jůlinka Šteflová

Nakreslil D
avid Horejš

Nakreslila Márinka Klocová

Nakreslila Maruška Chvalkovská



 12

V sobotu 8.10. jsme se sešli u 
v l a k o v é h o n á d r až í v N o v é 
Včelnici. Vedoucí nám rozdělil 
jídlo a věci tak, aby vše nenesl 
jeden. Po chvilce nám přijel 
takový starší autobus. Jako 
náhrada vlakového spoje. Nasedli 
jsme a musím přiznat, že jsme si 
mysleli, že každou chvíli něco 
upadne. Dojeli jsme na zastávku u 
Benešova. Já vyndala mapu z 

batohu a 

starší skauti museli najít cestu na 
Johnyho louku. Naštěstí jí našli brzo. 
Ve srubu jsme si vybalili nepotřebné 
věci. Poté jsme se rozdělili do týmů. 
Byl tým Solničky a Dejva. Po 
rozdělení jsme dostali šifry. Pamatuji 
si, že tečka byla E. To, co jsme 
vyluštili, nám pomohlo při cestě. 
Když jsme zjistili, kam máme jít, šlo 
se. Po cestě jsme měli vzít nějakou 
přírodninu a vodu z pramene Kamenice, 
skauti potom řekli, že oběd si uděláme o kus dále. Na slíbeném místě 

jsme si ho uvařili. Po obědě jsme šli 
zpátky. K večeři byly špekáčky na ohni 
Večer se hrálo divadlo. V neděli ráno 
jsme si dali snídani, a poté jsme celý 
srub uklidili. Když bylo vše hotovo, 
vydali jsme se k zastávce. Tam jsme 
nasedl i na autobus, doje l i do 
Kamenice, tam chvíli čekali, a poté jeli 
dalš ím autobusem, ze kterého 
vystoupil skautský oddíl z Kamenice. 
Pak jsme nastoupili my, dojeli jsme do 
Včelnice. Na nádraží jsme se rozloučili 

a tím zakončili naší výpravu. 
Ema Koštová - Eminem 

Ze života skautů

Zahajovací výprava na Johnyho louku 
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Stále si vybavuji ten moment, kdy na náš 
zvonek zazvonila paní Nováková s tím, že 
se sem přistěhovala, má stejně starou 
holčičku a chtěla by tu ve městě udělat 
nějaké místo pro setkávání dětí a 
maminek. A jestli jí s tím nepomůžu.  
Vzniklo z toho úžasné přátelství nejen nás, 
ale i našich dětí. Na začátku Klubík býval 
každou středu ráno od 9-11 h v knihovně. 
Později jsme dostaly prostor po městské 
policii. Děti povyrostly a my šly do 

zaměstnání. Klubík 
byl přesunut na odpoledne. 
P ř i d a l a s e k n á m p a n í 
Vintrová a všechny tři jsme 
se střídaly. Paní Nováková se 
odstěhovala a začala nám 
pomáhat paní Písařová, ale ta 
se také bohužel odstěhovala, 
a tak jsme na to s Pavlínou 
(paní Vintrová) zůstaly zase 
samy. Jak děti rostly, začaly 
jsme s nimi podnikat i jiné 

akce než vyrábění (opékání buřtů, lampionový průvod, šipkovaná, karneval nebo 
výlety do Kamenice). 
Je velká škoda, že se k nám zatím nepřidala žádná maminka s malým dítkem, 
která by měla zájem otevřít Klubík zase dopoledne pro malé dětičky.  
Klubík je úžasné místo, kterým prošlo za osm let přes 40 dětí. Ty nejstarší teď chodí 
do šesté třídy. Je to místo vzniku přátelství nejen dětí, ale i maminek. Místo, kde se 

všichni dokáží semknout a 
když je potřeba, pomáhat 
ostatním. 
Je nám neuvěřitelnou ctí být 
součástí. 
A tak je-li mezi vámi 
někdo, kdo by to chtěl 
zkusit, je vítán... 

Iva Riwoń 

Ohlédnutí a výzva pro maminky

Klubík u pejska a kočičky je tu s námi přes 8 let
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Sraz postižených civilizačními chorobami MO v Nové Včelnici uskutečnil       
6. října plánovaný výšlap do nově otevřeného kulturního domu ve Ždáře. Od 
Flopu nás vyrazilo asi 17. Další jeli autobusem nebo i auty. Nakonec se nás sešlo 
pětačtyřicet. Celá společenská místnost otevřeného objektu byla úplně plná. Debata 
účastníků byla velmi živá. Paní Růža Kostková nás seznámila s průběhem výstavby 
tohoto pěkného moderního objektu a s dalšími plány obce. Musíme poděkovat obci 
Žďár na bezplatné půjčení objektu, panu Františku Křížovi a našim členkám 
Vlastičkám, Vovsíkové a Králové, za zajištění občerstvení a vzornou obsluhu. 
Děkujeme i všem účastníkům, že se tato akce vydařila. Věřím, že i ostatní naše akce 
budou mít takový ohlas. Doufáme, že tomu bude tak i na lékařské přednášce   
MUDr. Martiny Touskové, která se uskuteční 16. 11. od 18 hodin v sále hotelu Jelen. 

Za výbor Stáňa 

Letos jsme se sešli s naším ročníkem po 19té. Je to už 68 let od doby, kdy jsme 
ukončili základní školu. Už nás moc není, přesto se nás sešlo 8 a 3 další se omluvili. 
Od minulého srazu nás opustili J. Roubíček a Liba Hrnečková, roz. Šojslová. Další 
sraz plánujeme udělat příští rok v květnu. Když to bude možné, tak to zajistíme. 

Olda, Jan a Máňa 

Svaz postižených civilizačními chorobami MO Nová Včelnice zve občany 
ve středu 16. listopadu od 18 hodin na lékařskou přednášku MUDr. 
Martiny Touskové na téma Urologická léčba dříve a nyní. Místo konání 
- sál hotelu Jelen Nová Včelnice. 

Děkujeme touto cestou všem příbuzným, přátelům, sousedům a 
známým za účast, květinové dary i za slova upřímné soustrasti na 
posledním rozloučení s naším drahým zesnulým, panem 
Ladislavem Didkem. 

Hana Didková 
Děkuji všem, kteří se přišli rozloučit 9. září 2022 s mým manželem 
Ladislavem Novákem, za účast, za květinové dary a podporu. Také 
bych chtěla poděkovat Obci Žďár za účast a za překrásnou kytici. 

Zdena Nováková, manželka s dětmi 

Ze života spolků

Výšlap do Žďáru

Sraz spolužáků po 68 letech

Přijďte se dozvědět více o urologické léčbě

Poděkování
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Zúčastnili jsme se závodů, na kterých jsme nedopadli úplně nejhůře. Všem 
patří velký dík, holčičkám 
za jejich snahu a rodičům 
za trpělivost. 
Naše umístění 
v jednotlivých kategoriích: 
Kat. 2017 a mladší 
4. Kepková Emily 

Kat. 2015-2016 
8. Šlápotová Beáta 

12. Mašková Kristýna 

13. Knězková Lilly 

Kat. 2014-2015 
5. Klocová Marina Jana 

Kat. 2012-2013 
2. Sestacovschi Daria 

6. Kubaláková Julie 

Pavlína Němcová 

Sport

Gymnastické závody 8. 10. 2022
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K jedinému doloženému útoku na 
jindřichohradeckou úzkokolejku 
(konkrétně na její severní větev 
vedoucí do Obrataně) došlo 28. 
prosince 1944. Za slunečného zimního 
počasí přesně ve 13.12 prostříleli dva 
hloubkaři lokomotivu U 47.001 za 
zastávkou Nekrasín (okr. Jindřichův 
Hradec) u dnes již nepoužívaného 

m o s t u p ř e s p o t o k R o s i č k a 
(kilometrovník 10.86-11.031). V 
osobním vlaku č. 11955, který personál 
zřejmě včas nezastavil, v poštovním 
voze Dfu 646, zahynul průvodčí 
František Smrčka (roč. 1890) ze 
Včelničky, když vyšel na plošinu vozu a 
byl okamžitě mrtev. Lehce zraněni byli 
údajně: vlakvedoucí Rudolf Koudelka – 
úlomky skla, dále strojvedoucí 
František Beneda a topič Jan Uchytil. 
Těžce zraněny byly dvě cestující. 

Vlasta Hadravová z Nové Včelnice (tehdy Nový Etynk – Včelnice), která zrovna 
pobývala na dovolené z totálního nasazení v Berlíně, a Aloisie Sedláčková z 
Jindřichova Hradce, když se snažily před útokem ukrýt. S vyjímkou R. Koudelky, 
kterému na místě poskytl první pomoc doktor Jílek z Nové Včelnice, byli zranění 

odvezeni nákladním autem firmy 
Kuffner do nemocnice v Jindřichově 
Hradci. Vlastě Hadravové zde musela 
být amputována pravá ruka. 
Pomníček, který př ipomíná tuto 
událost, s nápisem, na kterém se 
podepsal již zub času, najdeme vedle 
čekárny zastávky Nekrasín, kam byl 
přemístěn v souvislosti s přeložkou trati 
v roce 1989 z původního místa události 
od dnes opuštěného mostku. 

Stanislav Kropík 

Z historie

Hloubkaři nad Novým Etynkem v roce 1944
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Křížovka
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Včelnický kostel byl opět dějištěm 
nevšedního kulturního zážitku. 
D ě k u j e m e s k v ě l é m u 
HORNOVÉMU ANSÁMBLU ZA 
ROHEM za krásný Svatováclavský 
koncert, který se uskutečnil v 
neděli 2. října v našem kostele 
Nanebevzetí Panny Marie. 

neděle 27. 11. 2022 – Vánoční minitrhy spojené s rozsvícením vánočního stromu 
úterý 6. 12. 2022 – Vánoční koncert v knihovně 
středa 7. 12. – Česko zpívá koledy 
středa 28. 12. 2022– Vánoční koncert Trumpet tune 
sobota 31. 12. 2022 – Silvestrovský výšlap

Kultura

Kostelem zněly horny

Kulturní akce do konce roku 2022
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Kultura + Inzerce
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